Титульний аркуш

07.04.2026	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
31	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Директор				Петришин Рослав Михайлович	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
Акцiонерне товариство "Сарнифармацiя" (01979256)
за 2025 рік

Рішення про затвердження річного звіту: Рішення наглядової ради емітента від 03.04.2026, Протокол наглядової ради №3
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: 
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	http://www.sarnyfarmaciya.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv	07.04.2026	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
Регулярна рiчна iнформацiя за звiтний рiк емiтента, який є приватним акцiонерним товариством, має склад форм у вiдповiдностi до вимог пiдпункту 5 пункту 48 глави 6 пiдроздiлу 1 роздiлу III "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами", затвердженого Рiшенням НКЦПФР вiд 06 червня 2023 року № 608 (зi змiнами) (надалi - Положення). Окремi форми звiтностi, передбаченi цим Положенням, вiдсутнi з наступних пiдстав: Товариство не має випускiв цiнних паперiв, за якими надаються забезпечення iншими особами. Особи, якi надають забезпечення за випуском цiнних паперiв Товариства вiдсутнi. Рейтингову оцiнку Товариство не проходило. Судових справ, за якими розглядалися позовнi вимоги у розмiрi на суму 1 та бiльше вiдсоткiв активiв Товариства у звiтному роцi не було. Штрафних санкцiй в звiтному роцi не було. У звiтному перiодi Товариство лiцензiй не отримувало. Емiтент не здiйснює дiяльнiсть, яка класифiкується як переробна, добувна промисловiсть, або виробництво та розподiлення електроенергiї, газу та води за класифiкатором видiв економiчної дiяльностi. Товариство не брало участi у створеннi iнших юридичних осiб. Фiлiали та iншi вiдокремленi структурнi пiдроздiли в Товариства вiдсутнi. Змiни прав на акцiї не було. Обмежень за акцiями (в т.ч. голосуючими) не має. У товариствi немає осiб, якi прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцiй. Випуску облiгацiй та iнших цiнних паперiв не було. Протягом звiтного року Товариством не розмiщувалась iнформацiя про змiну акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшим, меншим або рiвним пороговому значенню пакета акцiй. Протягом звiтного року Товариством не було розмiщено iнформацiю про змiну осiб, яким належить право голосу за акцiями, сумарна кiлькiсть прав за якими стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй. Протягом звiтного року Товариством не було розмiщено змiну осiб, якi є власниками фiнансових iнструментiв, пов'язаних з голосуючими акцiями акцiонерного товариства, у разi, якщо сумарна кiлькiсть прав за такими акцiями стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй. Випуску деривативних цiнних паперiв не було. Випуску та забезпечення боргових цiнних паперiв не було. Факту придбання власних акцiй протягом звiтного перiоду не було. У власностi працiвникiв Товариства iнших, крiм акцiй, цiнних паперiв Товариства немає. Обмежень в обiгу цiнних паперiв емiтента не має. Обмежень по голосуючих акцiях не має. Аудиторський звiт до рiчної фiнансової iнформацiї - приватними акцiонерними товариствами не розкривається. Iнформацiя про вчинення значних правочинiв - приватними акцiонерними товариствами не розкривається. Iнформацiя про вчинення правочинiв щодо яких є заiнтересованiсть, про осiб, заiнтересованих у вчиненнi емiтентом правочинiв iз заiнтересованiстю, та обставини, iснування яких створює заiнтересованiсть - приватними акцiонерними товариствами не розкривається. Звiт про платежi на користь держави вiдповiдно до Закону про бухгалтерський облiк- приватними акцiонерними товариствами не розкривається. Емiтентом не приймався власний Кодекс корпоративного управлiння. Понад визначнi законодавством вимоги практика корпоративного управлiння емiтентом не застосовується. Емiтент не створював Раду директорiв. Емiтент не має практики корпоративного управлiння, застосованої понад визначенi законодавством вимоги. Емiтент не приймав рiшень про добровiльне застосування Кодексу корпоративного управлiння фондової бiржi, об'єднання юридичних осiб або iншого (iнших) кодексiв корпоративного управлiння. Власний Кодекс корпоративного управлiння емiтентом не розроблявся i не затверджувався. Емiтент не здiйснював випуску облiгацiй. В складi Наглядової ради не створено комiтетiв. В складi виконавчого органу комiтети не створювалися. Загальний контроль за дiяльнiстю здiйснює Наглядова рада. Проте при здiйсненнi внутрiшнього контролю використовуються рiзнi методи, вони включають в себе такi елементи, як: 1) бухгалтерський фiнансовий облiк (iнвентаризацiя i документацiя, рахунки i подвiйний запис); 2) бухгалтерський управлiнський облiк (розподiл обов'язкiв, нормування витрат); 3) контроль, ревiзiя (перевiрка документiв, перевiрка вiрностi арифметичних розрахункiв, перевiрка дотримання правил облiку окремих господарських операцiй, iнвентаризацiя, усне опитування персоналу, пiдтвердження i простежування). Пiдстава обмеження прав голосування акцiонерiв на загальних зборах емiтента - не укладення акцiонерами вiд власного iменi з депозитарною установою договору про обслуговування рахунку у цiнних паперах. Посадовi особи емiтента призначаються на посади та звiльняються в порядку, визначеному КЗпП УКраїни. Згiдно вимог пункту 48 положення, приватними акцiонерними товариствами не розкривається iнформацiя про будь-якi винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi посадовим особам у разi їх звiльнення. Полiтика розкриття iнформацiї емiтентом визначається чинним законодавством України, регуляторними актами НКЦПФР.Внутрiшнiй документ про полiтику розкриття iнформацiї, емiнетном не приймався i не затверджувався. Емiтент не користувався послугами, консультацiями радника. На емiтента не поширюються вимоги п. 45 Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами. Емiтент не проводив оцiнку своєї дiяльностi щодо захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi, не оцiнював основнi ризики в цьому напрямку. В структурi емiтента не має фiзичних та/або юридичних осiб, якi мають громадянство, мiсце реєстрацiї iноземної держави зони ризику. В органах управлiння Товариства вiдсутнi фiзичнi особи, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику. В емiтента вiдсутнi дiловi вiдносини з контрагентами держави зони ризику або, якi контролюються державою зони ризику. В структурi емiтента не має дочiрнiх пiдприємств, фiлiй, вiдокремлених пiдроздiлiв, в т.ч. на територiї держави зони ризику. В емiтента не має корпоративних прав, цiнних паперiв юридичної особи, яка зареєстрована в iноземнiй державi зони ризику. Акцiонери емiтента не укладали корпоративних договорiв. Договори та/або правочини, умовою яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом, не укладалися. Внутрiшнiй документ, який визначає дивiдендну полiтику, не приймався i не затверджувався. У емiтента вiдсутнiй поручитель (страховик/гарант), що здiйснює забезпечення випуску боргових цiнних паперiв. 
Рiчна фiнансова звiтнiсть (URL) не включена до складу рiчної iнормацiї, так як товариство не зобов'язане розкривати дану iнформацiю вiдповiдно до п.25 Положення. Рiчна фiнансова звiтнiсть розкрита у складi регулярної рiчної iнформацiї емiтента за 2025 рiк. 

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
4. Твердження щодо річної інформації
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
4. Дивіденди
5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	Акцiонерне товариство "Сарнифармацiя"	
2	Скорочене найменування	АТ "Сарнифармацiя"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	01979256	
4	Дата державної реєстрації	26.09.2000	
5	Місцезнаходження	34500, Україна, Рівненська обл., Сарненський р-н, м.Сарни, вул. Я.Мудрого,5. Фактичне: 34500, Україна, Рівненська обл., Сарненський р-н, м.Сарни, вул.Я.Мудрого,5	
6	Адреса для листування	34500, Україна, Рiвненська обл., Сарненський р-н, м.Сарни, вул. Я.Мудрого, 5	
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства		Велике
	Середнє
V	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	sarnyfarm@ukr.net	
11	Адреса вебсайту	http://sarnyfarmaciya.pat.ua	
12	Номер телефону	(03655)3-27-75	
13	Статутний капітал, грн	882063,75	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	31	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)	3217	
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	47.43 - РОЗДРIБНА ТОРГIВЛЯ ФАРМАЦЕВТИЧНИМИ ТОВАРАМИ В СПЕЦIАЛIЗОВАНИХ МАГАЗИНАХ
21.20 - ВИРОБНИЦТВО ФАРМАЦЕВТИЧНИХ ПРЕПАРАТIВ I МАТЕРIАЛIВ
46.46 - ОПТОВА ТОРГIВЛЯ ФАРМАЦЕВТИЧНИМИ ТОВАРАМИ	
19	Структура управління особи		Однорівнева
V	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Публiчне акцiонерне товариство Акцiонерний Банк "Укргазбанк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	23697280	
	IBAN	UA603204780000000026000113589	
	Валюта рахунку	гривня	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	Загальнi збори акцiонерiв	Вищий орган управлiння. У загальних зборах можуть брати участь особи, включенi до перелiку акцiонерiв (реєстру власникiв iменних цiнних паперiв) Товариства, якi мають право на участь, або їх представники. На загальних зборах за запрошенням особи, яка скликає загальнi збори, також можуть бути присутнi представник незалежного аудитора (аудиторської фiрми) Товариства, залученi експерти та посадовi особи Товариства незалежно вiд володiння ними акцiями Товариства. Перелiк акцiонерiв (реєстр власникiв iменних цiнних паперiв) Товариства, якi мають право на участь у загальних зборах, складається в порядку, встановленому законодавством про депозитарну систему України.	Всi акцiонери емiтента	
2	Виконавчий орган	Директор одноособово	Петришин Рослав Михайлович	
3	Наглядова рада	Складається з 3 -х осiб: Голова наглядової ради та  2 члени наглядової ради. Всi члени наглядової ради є акцiонерами товариства. Комiтети не утворювались.	Голова наглядової ради  Харечко Микола Артемович; члени наглядової ради:  Орел Тетяна Олексiївна,  Тацький Олексiй Фелiксович. 

Інформація щодо посадових осіб
Рада
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	
1	Голова наглядової ради	Харечко Микола Артемович			1969	вища, Львiвський медiнститут	33	ПАТ "Сарнифармацiя"; АТ"Сарнифармацiя"
01979256
Протягом останнiх 5 рокiв обiймав посади: заступник завiдувача аптеки № 6 м. Сарни, голова наглядової ради ПАТ "Сарнифармацiя"; голова
наглядової ради АТ"Сарнифармацiя"	19.04.2024
Посадова особа обрана термiном на 3 роки	Ні	ч	
2	Член наглядової ради	Тацький Олексiй Фелiксович			1962	Вища, Київський Полiтехнiчний iнститут.	42	Мiжнародний iнститут бiотерапiї,  ПАТ"Сарнифармацiя",  АТ"Сарнифармацiя"
24381128
Протягом останнiх 5 рокiв обiймав посади: директор Мiжнародного iнституту бiотерапiї, член наглядової ради ПАТ"Сарнифармацiя", член наглядової ради АТ"Сарнифармацiя"	19.04.2024
Посадова особа обрана термiном на 3 роки	Ні	ч	
3	Член наглядової ради	Орел Тетяна Олексiївна			1951	Вища, Київський Полiтехнiчний iнститут	56	Нацiональний транспортний унiверситет в м. Києвi, ПАТ"Сарнифармацiя", АТ"Сарнифармацiя"
02070915
Протягом останнiх 5  рокiв обiймала посади: завiдуюча лабораторiєю Нацiонального транспортного унiверситету в м. Києвi, член наглядової ради ПАТ"Сарнифармацiя", член наглядової ради АТ"Сарнифармацiя"	19.04.2024
Посадову  особу обрано термiном на 3  роки	Ні	ж	
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	
1	Директор	Петришин Рослав Михайлович			1951	вища, Львiвський медiнститут	56	ПАТ "Сарнифармацiя";  АТ "Сарнифармацiя"
01979256
Протягом останнiх 5 рокiв займав посади: Директор ПАТ "Сарнифармацiя" та директор АТ "Сарнифармацiя"	25.11.2011
Термiн дiї повноважень посадової особи згiдно Статуту не визначений.	Ні	ч	
Інші посадові особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	
1	Корпоративний секретар	Скибан Iрина Олександрiвна			1981	вища, Рiвненський iнститут  Слав'янознавства Київського Славiстичного Унiверситету	26	ПАТ "Сарнифармацiя", АТ "Сарнифармацiя"
01979256
Протягом останнiх 5 рокiв обiймала посаду економiст ПАТ "Сарнифармацiя; економiст  АТ "Сарнифармацiя"	05.10.2023
Термiн дiї повноважень посабової особи вiдповiдно до статуту не визначений	Ні	ж	

Інформація щодо корпоративного секретаря
Дата призначення на посаду	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада, яку займав	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини	Контактні дані (телефон та адреса електронної пошти корпоративного секретаря)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
05.10.2023	Скибан Iрина Олександрiвна			25	Економiст АТ "Сарнифармацiя"
01979256
Корпоративний секретар	Ні	(03655)3-27-75
sarnyfarm@ukr.net	ж	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Директор	Петришин Рослав Михайлович			36 320	5,14702026923	36 320	0	
2	Голова наглядової ради	Харечко Микола Артемович			23 857	3,381	23 857	0	
3	Член наглядової ради	Орел Тетяна Олексiївна			268 827	38,09631106595	268 827	0	
4	Член наглядової ради	Тацький Олексiй Фелiксович			176 976	25,07981991098	176 976	0	
5	Корпоративний секретар	Скибан Iрина Олександрiвна			0	0	0	0	

Організаційна структура
http://www.sarnyfarmaciya.pat.ua 

3. Структура власності
http://www.sarnyfarmaciya.pat.ua

4. Опис господарської та фінансової діяльності
1. Належнiсть особи до будь-яких об'єднань пiдприємств, повне найменування та мiсцезнаходження об'єднання, опис дiяльностi об'єднання, строк участi особи у вiдповiдному об'єднаннi, роль особи в об'єднаннi, посилання на вебсайт об'єднання.

Емiтент не належить до будь - яких об'єднань пiдприємств.

2. Спiльна дiяльнiсть, яку особа проводить з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, при цьому зазначаються сума вкладiв, мета вкладiв (отримання прибутку, iншi цiлi) та отриманий фiнансовий результат за звiтний рiк з кожного виду спiльної дiяльностi.

Емiтент не здiйснює спiльної дiяльностi з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами.

3. Опис обраної облiкової полiтики (метод нарахування амортизацiї, метод оцiнки вартостi запасiв, метод облiку та оцiнки вартостi фiнансових iнвестицiй тощо).

На пiдставi Закону України вiд 16.07.99р. № 996 ХIV "Про бухгалтерський облiк i фiнансову звiтнiсть в Українi", Положень (стандартiв) бухгалтерського облiку наказую:

1.Вести бухгалтерський облiк згiдно з Планом рахункiв та iнструкцiєю  по застосуванню плану рахункiв, затверджених наказом  МФУ  вiд 30.11.99 р. 

№ 291.

2.Вiдповiдальнiсть за органiзацiю бухгалтерського облiку та забезпечення фiнансування проведення всiх господарських операцiй  у первинних документах, збереження оброблених документiв, регiстрiв i звiтностi протягом установленого перiоду покладається на керiвника.

3.Органiзацiя бухгалтерського облiку

3.1.Доручити забезпечення бухгалтерського облiку на пiдприємствi бухгалтерськiй службi на чолi з головним бухгалтером.

      На головного бухгалтера покладається:

- забезпечення дотримання на пiдприємствi встановлених єдиних  методологiчних засад бухгалтерського облiку, складання i подання у встановленi термiни фiнансової, статистичної та податкової звiтностi;

- органiзацiя управлiнського облiку;

- органiзацiя контролю за вiдображенням на рахунках бухгалтерського облiку всiх господарських операцiй;

- оподаткування згiдно з чинним законодавством  та розробка регiстрiв для накопичення даних для оподаткування;

- органiзацiя документообороту;

- контроль за вiдображенням усiх господарських операцiй у первинних документах, контроль за документооборотом на пiдприємствi;

- вiдповiдальнiсть за збереження оброблених бухгалтерських документiв.

3.2.Застосовувати на пiдприємствi журнально-ордерну систему облiку.

3.3.Застосовувати форми журналiв-ордерiв та iнших облiкових регiстрiв, розробленi фахiвцями пiдприємства. Для повної та реальної картини здiйснюваних господарських операцiй та їх результатiв дозволити головному бухгалтеровi своїм розпорядженням затверджувати додаткову систему субрахункiв i регiстрiв аналiтичного облiку.

3.4.Бухгалтерам проставляти на первинних документах, що вiдображаються в облiку, вiдмiтку про їх обробку у виглядi кореспонденцiї рахункiв, дати, пiдпису.

3.5.Складати щомiсяця журнали-ордери та iншi облiковi регiстри. Роздрукiвки з комп'ютерної програми пiдписувати оператору- виконавцевi i бухгалтеровi, який вiдповiдає за складання облiкового документа.

3.6.Данi журналiв-ордерiв, iнших облiкових регiстрiв i додаткових довiдок головному бухгалтеру вiдображати в головному журналi, що є пiдставою для складання Балансу пiдприємства. Пiсля обробки журнали-ордери, облiковi регiстри i довiдки повиннi бути пiдписанi головним бухгалтером iз зазначенням дати пiдпису.

3.7.Для забезпечення достовiрностi даних бухгалтерського облiку i фiнансової звiтностi проводити iнвентаризацiю активiв i зобов'язань вiдповiдно до Iнструкцiї з iнвентаризацiї основних засобiв, нематерiальних активiв, товарно-матерiальних цiнностей, грошових коштiв i документiв i розрахункiв, затвердженої наказом  Мiнiстерства фiнансiв України вiд 11.08.94 р. № 69 (зi змiнами i доповненнями).

3.8.Для здiйснення iнвентаризацiї, прийняття рiшення за її результатами  та для введення в експлуатацiю та списання МШП, основних засобiв, матерiалiв, необоротних активiв, проведення iнвентаризацiй по касi створити постiйно дiючу iнвентаризацiйну комiсiю. Встановити метод оцiнки запасiв  при продажу їх у роздрiб за цiною продажу.

3.9. Забезпечити незмiннiсть вiдображення господарських операцiй  i оцiнку майна на основi чинних  П(С)БО.

3.10.Облiкову полiтику застосовувати так, щоб фiнансовi звiти повнiстю вiдповiдали всiм вимогам про бухгалтерський облiк та кожного окремого П(С)БО. Застосовувати тi пiдходи та методи для ведення бухгалтерського облiку й надання iнформацiї у фiнансових звiтах, що передбаченi Положеннями.

4.Про облiкову полiтику пiдприємства

4.1.Дозволяю змiнити облiкову полiтику, якщо:

- змiняться вимоги Мiнiстерства фiнансiв України;

- змiняться статутнi вимоги пiдприємства;

- новi (запропонованi й обгрунтованi фахiвцями  пiдприємства) положення облiкової полiтики забезпечують бiльш достовiрне вiдображення господарських операцiй.

При складаннi фiнансової звiтностi встановити кордон iстотностi в розмiрi 50,00 грн.. 

5.Основними засобами визнавати  матерiальнi активи, що утримуються пiдприємством для використання у виробництвi або постачаннi товарiв i наданнi послуг, для здавання в оренду iншим особам, або для адмiнiстративних цiлей, якi використовуються понад рiк, а вартiсна оцiнка якого дорiвнює сумi, що перевищує 20000,00 грн. Установити вартiсну оцiнку з метою вiднесення необоротних матерiальних активiв до малоцiнних у сумi, що не перевищує 5000,00 грн.

Основнi засоби класифiкувати за групами i нараховувати амортизацiю за ставками згiдно зi ст..8.2, 8.3 Закону України вiд 22.05.97р. № 283/97 ВР "Про оподаткування прибутку пiдприємств".

Амортизацiю нематерiальних активiв встановлювати прямолiнiйним методом, термiн корисного використання нематерiальних активiв  встановлювати конкретно за кожним  нематерiальним активом.

6.Одиницею бухгалтерського облiку  запасiв визнавати їхнє конкретне найменування. Транспортно-заготiвельнi витрати накопичувати на 289 рахунку i в кiнцi мiсяця розподiляти згiдно  з П(с)БО  9. Не включати до первiсної вартостi  запасiв, а вiдображати у витратах перiоду понаднормовi витрати i недостачi запасiв, iншi витрати, не пов'язанi з придбанням запасiв.

7.У балансi дебiторську заборгованiсть за товари, роботи, послуги визначати за чистою вартiстю, що дорiвнює  сумi дебiторської заборгованостi за мiнусом сумнiвних i безнадiйних боргiв. Величину резерву сумнiвних боргiв  встановити виходячи з платоспроможностi окремих дебiторiв.

8.Грошовими коштами та їх еквiвалентами у фiнансовiй звiтностi згiдно з П(с)БО 4 прийняти грошовi кошти на розрахунковому рахунку, грошовi кошти в касi пiдприємства, грошовi кошти у дорозi.

9.Класифiкацiю адмiнiстративних витрат, витрат на збут, iнших витрат операцiйної дiяльностi проводити згiдно з П(с)БО 16.

10.Затвердити систему оплати працi i систему премiювання згiдно з колективним договором.

11.Оподаткування здiйснювати згiдно з чинним законодавством України.

12.Протягом року не застосовувати норми П(с)БО 17 "Податок на прибуток". У фiнансовiй звiтностi  за рiк вiдображати  вiдстроченi податковi активи або вiдстроченi податковi зобов'язання, якi визначаються за результатами роботи за рiк.

13. Для цiлей бухгалтерського облiку, використовувати нацiональнi стандарти бухгалтерського облiку, що введенi в дiю згiдно з чинним законодавством.

14. Установити перелiк i склад змiнних та постiйних загальновиробничих витрат 

14.1 Витрати на управлiння виробництвом:

а) оплата працi;

б) вiдрахування на соцiальнi заходи;

в)амортизацiя;

г) матерiальнi витрати:

- вартiсть спожитого палива, електроенергiї , води , тощо;

-витрати на операцiйну оренду.

д) iншi витрати:

-вартiсть поштових послуг;

-вартiсть послуг зв'язку;

-вартiсть канцелярського приладдя;

-вартiсть послуг участi у семiнарах, тощо;

-витрати на ремонт будiвель i споруд;

4. Опис обраної полiтики щодо фiнансування дiяльностi особи, достатнiсть робочого капiталу для поточних потреб, можливi шляхи покращення лiквiдностi.

На пiдприємствi достатньо робочого капiталу для поточних проблем. Фiнансування дiяльностi емiтента здiйснюється за власнi кошти. Кредитними ресурсами пiдприємство не користується, iнвестицiї вiдсутнi. Можливi шляхи для покращення лiквiдностi за оцiнками фахiвцiв емiтента полягають в проведеннi заходiв щодо вiдмови вiд зайвих витрат. Товариство працює за принципом самофiнансування. 

5. Опис полiтики щодо дослiджень та розробок, сума витрат на дослiдження та розробку за звiтний рiк.

Дослiджень та розробок за звiтний рiк пiдприємство не здiйснювало.

6.Iнформацiя щодо продуктiв (товарiв або послуг) особи:

1)Аптечна мережа займається реалiзацiєю лiкарських засобiв та товарiв аптечного асортименту населенню, лiкувальним закладам та iншим медичним пiдприємствам та органiзацiям. У аптеках АТ "Сарнифармацiя" проводиться виробництво лiкарських засобiв за iндивiдуальними прописами лiкарiв та серiйне виготовлення. Проводиться також фасування лiкарських засобiв. Ведеться торгiвля предметами санiтарiї, догляду за хворими, дезiнфiкуючими засобами. Для збiльшення товарного обiгу проводиться реалiзацiя товарiв також з податком на додану вартiсть:

- косметичних засобiв;

- парфюмерних засобiв;

- мiнеральних вод;

- оптики, дитячого харчування, засобiв вимiрювання тиску.

Налагоджено виготовлення i реалiзацiя дистильованої води, проводиться адресне забезпечення iнвалiдiв, пенсiонерiв та осiб похилого вiку за їх замовленнями, працює спецiалiзована аптека в м.Сарни для обслуговування ветеранiв вiйни та працi.

2) протягом звiтного було придбано медичних товарiв на  19147,4 тис.грн., для подальшої реалiзацiї;

3) середньореалiзацiйнi цiни продуктiв - 500 грн.

4) загальна сума виручки 24278,5 тис.грн.;

5) експорт товарiв протягом звiтного перiоду не здiйснювався; 

6) залежнiсть вiд сезонних змiн -  дiяльнiсть емiтента не залежить вiд сезонних змiн;

7) основнi клiєнти громадяти  м.Сарни та району.

8) ринки збуту та країни, в яких особою здiйснюється дiяльнiсть - Аптеки АТ "Сарнифармацiя" обслуговують центральну районну лiкарню на 465 лiжок, 1 номернi лiкарнi на 125 лiжок,  та населення району.

Постiйно проводиться робота по налагодженню поставок лiкарських засобiв безпосередньо вiд виробникiв та постачальникiв рiзних форм власностi для збiльшення асортименту та номенклатури, як вiтчизняного так i iмпортних лiкарських засобiв.  

9) канали збуту нульовий рiвень;

10) основнi постачальники та види товарiв та/або послуг, якi вони постачають/надають особi, країни з яких здiйснюється постачання/надання товарiв/послуг - лiкарськi засоби та вироби медичного призначення Вiтчизняного та  iмпортного виробництва.

11) особливостi стану розвитку галузi, в якiй здiйснює дiяльнiсть особа - данi вiдсутнi;

12) опис технологiй, якi використовує особа у своїй дiяльностi - данi вiдсутнi;

13) мiсце особи на ринку, на якому вона здiйснює дiяльнiсть - товариство не займає визначного положення на ринку.

14) рiвень конкуренцiя в галузi, основнi конкуренти особи - основними конкурентами товариства є ТОВ "Рiвнефармацiя", 4 приватнi аптеки пiдприємця Шапiрко Р.О., мережа аптек "Подорожник", Бажаємо здоров'я", "Аптека оптових цiн".

15) перспективнi плани розвитку особи - розвивати свою аптечну мережу шляхом нових каналiв збуту.

7. У разi якщо, особа є фiнансовою установою, то вказується iнформацiя передбачена пунктами 1 (в тому числi перелiк банкiвських та фiнансових послуг, якi фактично надавались такою фiнансовою установою протягом звiтного перiоду), 4, 11-15.

Товариство не є фiнансовою установою.

8. Опис ризикiв, як притаманнi дiяльностi особи, пiдходи до управлiння ризиками, заходи особи щодо зменшення впливу ризикiв.

Завдання та полiтика емiтента щодо управлiння фiнансовими ризиками передбачає здiйснення таких основних заходiв: - iдентифiкацiя окремих видiв ризикiв, пов'язаних з фiнансовою дiяльнiстю пiдприємства. Процес iдентифiкацiї окремих видiв фiнансових ризикiв передбачає видiлення систематичних та несистематичних видiв ризикiв, що характернi для господарської дiяльностi пiдприємства, а також формування загального портфеля фiнансових ризикiв, пов'язаних з дiяльнiстю пiдприємства; - оцiнка широти i достовiрностi iнформацiї, необхiдної для визначення рiвня фiнансових ризикiв; - визначення розмiру можливих фiнансових втрат при настаннi ризикової подiї за окремими видами фiнансових ризикiв. Розмiр можливих фiнансових втрат визначається характером здiйснюваних фiнансових операцiй, обсягом задiяних в них активiв (капiталу) та максимальним рiвнем амплiтуди коливання доходiв при вiдповiдних видах фiнансових ризикiв.

9. Стратегiя подальшої дiяльностi особи щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть особи в майбутньому).

Iстотнi фактори, якi можуть вплинути на дiяльнiсть особи в майбутньому, - iнформацiя вiдсутня. В майбутньому розширення виробництва, реконструкцiя - не планується.

10. Основнi придбання або вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв, а також якщо плануються будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, то також необхiдно надати їх опис, включаючи суттєвi умови придбання або iнвестицiї, їх вартiсть i спосiб фiнансування

У 2021 роцi було придбано кондицiонер на суму 22 тис.грн., вiдчуження основних засобiв у 2021 роцi не було.;

У 2022 роцi було придбано основних засобiв на суму 54 тис. грн., вiдчуження основних засобiв у 2022 роцi не було;

У 2023 роцi було придбано основних засобiв на суму 30 тис. грн., вибуло  основних засобiв  на суму   23 тис. грн.; 

У 2024 роцi було придбано основних засобiв на суму 78 тис. грн., вибуло  основних засобiв  на суму   35 тис. грн.

У 2025 роцi було придбано основних засобiв на суму  316,4 тис.грн., вибуло основних засобiв на суму 275,9 тис.грн.

11. Основнi засоби особи, включаючи об'єкти оренди та будь-якi значнi правочини особи щодо них; виробничi потужностi та ступiнь використання обладнання, спосiб утримання активiв, мiсцезнаходження основних засобiв. Крiм того, необхiдно описати екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства, плани капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, у тому числi вже зроблених, методи фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення.

Основнi засоби знаходяться за мiсцезнаходженням емiтента.

Ступiнь зносу основних засобiв 72,2%. Обмежень на використання основних засобiв немає. Первiсна вартiсть основних засобiв 3340 тис.грн, сума нарахованого зносу 2410 тис.грн. Основнi засоби всiх груп використовуються за призначенням. Термiн та умови використання основних засобiв вiдповiдають нормам. В найближчий час пiдприємство не планує капiтального будiвництва. Дiяльнiсть товариства не має значного впливу на погiршення стану навколишнього середовища, тому екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв вiдсутнi. 

12. Проблеми, якi впливають на дiяльнiсть особи, в тому числi ступiнь залежностi вiд законодавчих або економiчних обмежень.

Значний вплив на дiяльнiсть емiтента здiйснює розмiр фiнансування з державного бюджету на безкоштовне лiкування амбулаторних хворих та хворих, що страждають на рiдкiснi захворювання.

13. Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду (загальний пiдсумок) та очiкуванi прибутки вiд виконання цих договорiв (контрактiв).

Укладених, але ще не виконаних договорiв на кiнець звiтного перiоду на пiдприємствi немає.

14. Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв особи, середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом, чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня), розмiр фонду оплати працi. Крiм того, зазначається про факти змiни розмiру фонду оплати працi, його збiльшення або зменшення вiдносно попереднього року.

За звiтний перiод середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв облiкового складу складає  31 особа. Позаштатних працiвникiв та працiвникiв, якi працюють за сумiсництвом на пiдприємствi немає. Працiвникiв, що працюють на умовах неповного робочого часу 10 осiб. Фонд оплати працi за звiтний перiод складає  3217 тис. грн. Порiвняно з минулим перiодом фонд оплати працi зменшився , у зв'язку iз зменшенням кiлькостi працiвникiв.

Кадрова програма АТ "Сарнифармацiя" спрямована на забезпечення рiвня квалiфiкацiї працiвникiв. Фармацевтичнi працiвники проходять курси пiдвищення квалiфiкацiї та атестуються на присвоєння та пiдвищення квалiфiкацiйних категорiй.

15. Будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй.

Пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб протягом звiтного перiоду до Товариства не надходили.

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	749	930	0	0	749	930	
  будівлі та споруди	679	860	0	0	679	860	
  машини та обладнання	67	67	0	0	67	67	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інші	3	3	0	0	3	3	
2. Невиробничого призначення:	0	0	0	0	0	0	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	749	930	0	0	749	930	
Додаткова інформація	Основнi засоби:
- третьої групи використовуються повнiстю до повного фiзичного зносу;
- четвертої та iн. групи використовуються повнiстю до повного фiзичного або морального зносу.
Первiсна вартiсть ОЗ на кiнець звiтного перiоду:
- будiвлi та споруди          -  2767 тис. грн.; 
- транспортнi засоби       -     60 тис. грн.; 
- машини та обладнання -   493 тис. грн.; 
- Iншi                                  -     20 тис. грн. 
________________________________________
Всього:                             -  3340 тис. грн.  
Сума нарахованого зносу складає -  2410 тис. грн.
Ступiнь зносу ОЗ складає - 72,2%
Ступiнь використання основних засобiв - 100%
Суттєвi змiни у вартостi ОЗ не вiдбувались, обмежень на використання майна емiтента немає. 

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	3 440	3 957	
Статутний капітал, тис.грн	882	882	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	882	882	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	390	449	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	87	102	
Висновок	Використана методика розрахунку вартостi чистих активiв емiтента за попереднiй та звiтний перiоди вiдповiдно до ст. 16 Закону України "Про акцiонернi товариства".  Рiзниця мiж розрахунковою вартiстю чистих активiв i статутним капiталом на кiнець звiтного перiоду становить  2558  тис.грн. Рiзниця мiж розрахунковою вартiстю чистих активiв та скоригованим статутним капiталом на кiнець звiтного перiоду становить 2558  тис.грн.  Рiзниця мiж розрахунковою вартiстю чистих активiв i статутним капiталом на кiнець попереднього перiоду становить 3075 тис.грн. Рiзниця мiж розрахунковою вартiстю чистих активiв та скоригованим статутним капiталом на кiнець попереднього перiоду становить  3075 тис.грн.
Вартiсть чистих активiв акцiонерного товариства не менша вiд статутного капiталу (скоригованого). Вимоги п.3 ст.155 Цивiльного кодексу України дотримуються.

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
Податкові зобов'язання	X	32	X	X	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	0	X	X	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	1 094	X	X	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	1 126	X	X	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	Публiчне акцiонерне товариство  "Нацiональний Депозитарiй України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Україна, Київська обл., д/н р-н, м.Київ, вул. Якубенкiвська, 7-г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	2092	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	01.10.2013	
Міжміський код та телефон	(044)363-04-00	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть
18.20 - Тиражування звуко-вiдеозаписiв i програмного забезпечення
62.01 - Комп'ютерне програмування	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть центрального депозитарiю	

Повне найменування або ім'я	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю  "Фiнансова компанiя Дельта"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	35158559	
Місцезнаходження	18000, Україна, Черкаська обл., д/н р-н, м. Черкаси, вул.Байди Вишневецького, буд.37	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	АЕ №263599	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	10.09.2013	
Міжміський код та телефон	(0472)33-02-41	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	66.12 - Посередництво за  договорами по цiнних паперах або товарах
64.99 - Надання iнших фiнансових послуг(крiм страхування та пенсiйного забезпечення),н.в.i.у
66.19 - Iнша допомiжна дiяльнiсть у сферi фiнансових послуг, крiм страхування та пенсiйного забезпечення	
Вид послуг, які надає особа	Професiйна дiяльнiсть на фондовому ринку - депозитарна дiяльнiсть. Депозитарна дiяльнiсть депозитарної установи.	

Повне найменування або ім'я	ДУ "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державна організація (установа, заклад)	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, Київська обл., д/н р-н, м.Київ, вул.Антоновича, 51, оф. 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00002/ARM	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044) 287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язаних з ними дiяльнiсть
84,13 - Регулювання та сприяння ефективному веденню економiчної дiяльностi
62.02 - Консультування з питань iнформацiї	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть з подання звiтностi та/або адмiнiстративних даних до НКЦПФР	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Акцiї простi iменнi	46/17/1/00	705 651	1,25	За Законодавством України та Статутом Товариства права акцiонерiв наступнi: Кожна проста акцiя Товариства надає її власнику - акцiонеру однакову сукупнiсть прав, включаючи права: брати участь в управлiннi Товариством, в тому числi брати участь у загальних зборах акцiонерiв Товариства та голосувати на них особисто або через своїх представникiв з ycix питань, якi належать до компетенцiї загальних зборiв акцiонерiв Товариства, висувати кандидатури для участi в органах Товариства, вносити свої пропозицiї до порядку денного загальних зборiв акцiонерiв Товариства; право на отримання дивiдендiв; право на отримання iнформацiї про господарську дiяльнiсть Товариства;право на отримання у разi лiквiдацiї Товариства частини його майна або вартостi частини майна Товариства;вийти iз Товариства шляхом вiдчуження належних йому акцiй у порядку, встановленому законом. Акцiонер має право вiльно розпоряджатися ними, зокрема продати або iншим чином вiдчужувати їх на користь iнших юридичних та фiзичних осiб;вимагати обов'язкового викупу Товариством належних йому акцiй у випадках та порядку, передбачених чинним законодавством України, Статутом та внутрiшнiми документами Товариства. В разi невиконання Товариством зобов'язань з викупу акцiй акцiонер має право на вiдшкодування завданих йому збиткiв внаслiдок таких дiй (бездiяльностi) з боку Товариства; вимагати у встановленому законодавством порядку проведення аудиторських перевiрок дiяльностi Товариства та спецiальних перевiрок фiнансово-господарської дiяльностi Товариства;оскаржувати рiшення загальних зборiв акцiонерiв Товариства в разi порушення таким рiшенням прав та охоронюваних законом iнтересiв акцiонера; Акцiонери Товариства можуть мати й iншi права, передбаченi актами законодавства та Статутом. Обов'язки акцiонерiв Товариства наступнi :дотримуватися Статуту, iнших внутрiшнiх Положень та документiв Товариства; виконувати рiшення загальних зборiв акцiонерiв, iнших органiв Товариства, виданi в межах наданих їм повноважень; виконувати свої зобов'язання перед Товариством, у тому числi пов'язанi з майновою участю;оплачувати акцiї у розмiрi, в порядку та засобами, що передбаченi Статутом та рiшеннями вiдповiдних органiв Товариства;не розголошувати комерцiйну таємницю та конфiденцiйну iнформацiю про дiяльнiсть Товариства, нести iншi обов'язки, встановленi чинним законодавством України.	Товариство не здiйснювало публiчної пропозицiї. Допуск до торгiв на фондовiй бiржi в частинi включення до бiржового реєстру не здiйснювався.		

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
04.12.2000	46/17/1/00	РТУ ДКЦПФР	UA4000136790	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	1,25	705 651	882 063,75	100	
Додаткова інформація	Акцiї  розмiщенi в повному обсязi,  у лiстингу не перебувають.
Органiзована торгiвля на внутрiшнiх i зовнiшнiх ринках не здiйснюється. Цiннi папери не включенi до бiржового реєстру фондової бiржi. Додаткова емiсiя в звiтному перiодi не проводилась.

Інформація про наявність у власності працівників особи акцій у розмірі понад 0,1 % розміру статутного капіталу
Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
					прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	
Петришин Рослав Михайловия			36 320	5,14702026923	36 320	0	
Харечко Микола Артемович			23 857	3,38084974017	23 857	0	
Усього			130 679	18,51892791196	130 679	0	

Інформація про загальну кількість голосуючих акцій та кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, а також кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій у випуску, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Загальна кількість голосуючих акцій, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі, шт.	
1	2	3	4	5	6	7	8	
04.12.2000	46/17/1/00	UA4000136790	705 651	882 063,75	660 109	0	0	
Додаткова інформація	Характеристика обмеження: В зв'язку з невиконанням вимог пункту 10 роздiлу VI Закону України "Про депозитарну систему України" (не укладено договiр з депозитарною установою про обслуговування рахунка в цiнних паперах)  обмежено право голосу по  45542  акцiях емiтента. Голосуючих акцiй, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано iншiй особi - немає. Голосуючих акцiй, права голосу за якими обмежено - немає.	

III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
Вид діяльності особи із зазначенням найменування та коду за КВЕД	Розмір доходу особи від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг), тис.грн	Відсоткове вираження по відношенню від сукупного доходу особи за результатами звітного року	
1	2	3	
47.43 - РОЗДРIБНА ТОРГIВЛЯ ФАРМАЦЕВТИЧНИМИ ТОВАРАМИ В СПЕЦIАЛIЗОВАНИХ МАГАЗИНАХ	24278	100	

4. Твердження щодо річної інформації
Директор  АТ "Сарнифармацiя" Петришин Рослав Михайлович стверджує, що, наскiльки йому вiдомо, рiчна фiнансова звiтнiсть Товариства, пiдготовлена вiдповiдно до стандартiв бухгалтерського облiку, що вимагаються згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан, прибутки та збитки емiтента, а також про те, що звiт керiвництва включає достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про розвиток i здiйснення господарської дiяльностi i стан емiтента, разом з описом основних ризикiв та невизначеностей, з якими вони стикаються у своїй господарськiй дiяльностi. Юридичнi особи, якi перебувають пiд контролем Товариства вiдсутнi, тому товариство не складає консолiдовану фiнансову звiтнiсть.

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
 Звiтний 2025 рiк, як i попереднiй 2024 рiк, був складним в економiчному та полiтичному планi, що  вiдобразились на дiяльностi Товариства.

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Ми в Товариствi долаємо випробування сьогодення. З позитивом дивимось у майбутнє, вiримо у Перемогу та бачимо перспективу вiдбудови України. 

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
АТ "Сарнифармацiя" (надалi - Товариство) у звiтному перiодi, здiйснювало свою дiяльнiсть лише по одному  основному виду дiяльностi:

 РОЗДРIБНА ТОРГIВЛЯ ФАРМАЦЕВТИЧНИМИ ТОВАРАМИ В   СПЕЦIАЛIЗОВАНИХ МАГАЗИНАХ;
 
 Товариство планує i надалi здiйснювати свою дiяльнiсть вiдповiдно до своїх основних напрямкiв.

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
Товариство у 2025 роцi не укладало деривативiв та не вчиняло правочинiв щодо похiдних цiнних  паперiв, тому iнформацiї про укладення деривативiв або вчинення правочинiв щодо похiдних цiнних  паперiв емiтентом, що впливає на оцiнку його активiв, зобов'язань, фiнансового стану i доходiв або  витрат емiтента, немає.

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
Завдань та полiтики Товариства щодо управлiння фiнансовими ризиками немає.

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
Виробнича дiяльнiсть Товариства не має схильностi до цiнових ризикiв, кредитного ризику, ризику лiквiдностi та/або ризику грошових потокiв.

1) звіт про корпоративне управління
Частина 1. Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа, та/або практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
Інформація про практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
	Відповідність практики (Так/Ні)	Опис наявної практики/обґрунтування відхилення	
1. Цілі особи	
В статуті та/або внутрішніх документах особи визначена мета щодо створення довгострокової сталої цінності в інтересах особи та її стейкхолдерів	так	Товариство створюється з метою здiйснення пiдприємницької дiяльностi для одержання прибутку в iнтересах акцiонерiв Товариства, максимiзацiї добробуту акцiонерiв у виглядi зростання ринкової вартостi акцiй Товариства, а також отримання акцiонерами дивiдендiв.	
2. Акціонери та стейкхолдери	
Права акціонерів	так	Обсяг та порядок реалiзацiї прав акцiонерiв регулюються чинним законодавством та статутом Товариства, та дотримуються у повному обсязi. Товариство дотримується законодавства, спрямованого на рiвноправне та справедливе ставлення до всiх акцiонерiв	
Права міноритарних акціонерів	так	Товариство забезпечує рiвне ставлення до всiх акцiонерiв - власникiв акцiй, в тому числi мiноритарних. Кожна проста акцiя надає її власнику однакову сукупнiсть прав: -участь в керiвництвi Товариством; -отримання дивiдендiв; -отримання, в разi лiквiдацiї товариства, частини його майна або вартостi частини майна товариства; -отримання iнформацiї про господарську дiяльнiсть акцiонерного товариства. Одна проста акцiя товариства надає акцiонеру один голос для рiшення кожного питання на загальних зборах, крiм випадкiв проведення кумулятивного голосування. 	
1) загальні збори акціонерів	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість отримувати додаткову інформацію достатню, щоб сформувати поінформовану думку щодо всіх питань, які розглядатимуться під час загальних зборів не менше, ніж за 30 днів до дати їх проведення	так	Повiдомлення про проведення Загальних зборiв акцiонерiв надсилається та оприлюднюється не пiзнiше нiж за 30 днiв до дня проведення Загальних зборiв акцiонерiв. Вiд дати надсилання повiдомлення Товариство або акцiонери, якi скликають Загальнi збори акцiонерiв, надають акцiонерам можливiсть ознайомитись з документами, необхiдними для прийняття рiшень з питань, включених до проєкту порядку денного та порядку денного, а також проєктiв рiшень щодо них.	
Біографічні дані про кандидатів до складу органів управління, у тому числі про освіту та професійний досвід, розкриваються одночасно із повідомленням про проведення загальних зборів	ні	Бiографiчнi данi про кандидатiв до складу органiв управлiння не розкриваються одночасно iз повiдомленням про проведення загальних зборiв.	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість голосувати, а також отримувати матеріали, пов'язані із загальними зборами, дистанційно (за допомогою засобів електронного зв'язку тощо)	так	Обсяг та порядок реалiзацiї прав акцiонерiв регулюються окремими положеннями чинного законодавства та статуту Товариства.	
Керівник, фінансовий директор, більшість членів ради (більшість невиконавчих директорів ради директорів) і зовнішній аудитор беруть участь у річних загальних зборах	так	Вiдповiдно до п.1 статтi 41 Закону України "Про акцiонернi товариства" у загальних зборах можуть брати участь особи, включенi до перелiку акцiонерiв, якi мають право на таку участь, або їх представники. У загальних зборах акцiонерiв за запрошенням особи, яка скликає загальнi збори, також можуть брати участь iншi особи.	
Особи, які мають можливість брати участь у загальних зборах, мають можливість ставити усні запитання стосовно питань порядку денного і отримувати відповіді на них	так	Особи, якi беруть участь в очних Загальних зборах акцiонерiв Товариства, мають можливiсть ставити уснi запитання стосовно питань порядку денного i отримувати вiдповiдi на них.	
Детальний регламент проведення загальних зборів визначено статутом та/або внутрішніми документами	так	Регламент проведення загальних зборiв акцiонерiв визначено Статутом.	
Протокол та рішення загальних зборів (включаючи кількість голосів, поданих "за" та "проти" кожного рішення), а також відповіді на ключові запитання, що були порушені під час загальних зборів, розкриваються протягом 5 робочих днів з дати проведення загальних зборів	так	Протокол загальних зборiв протягом п'яти робочих днiв з дня його складення, але не пiзнiше 10 днiв з дати проведення загальних зборiв, розмiщується на веб-сайтi Товариства.	
Адреса вебсайту особи забезпечує надання всієї інформації, яка необхідна акціонерам для сприяння їх участі у загальних зборах та інформування про рішення, ухвалені під час загальних зборів	так	Оприлюднення iнформацiї здiйснюється вiдповiдно до вимог законодавства. Адреса вебсайту Товариства забезпечує надання всiєї iнформацiї, яка необхiдна акцiонерам для сприяння їх участi у загальних зборах та iнформування про рiшення, ухваленi пiд час загальних зборiв. Адреса вебсайту:http://www.sarnyfarmaciya.pat.ua	
2) взаємодія з акціонерами	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії з акціонерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її акціонерами	ні	Радою не затверджено та не розкрито полiтику взаємодiї з акцiонерами	
Створено відділ (функцію) з питань взаємодії з інвесторами/акціонерами, який відповідає на запити інвесторів та сприяє участі акціонерів в управлінні особою, а також забезпечує можливість для міноритарних акціонерів донести свої погляди до уваги ради	ні	Вiддiл з питань взаємодiї з iнвесторами не створено.	
3) поглинання	
Радою визначено принципи, як вона діятиме у разі пропозиції щодо поглинання, зокрема:
а) не вчиняти дії щодо протидії поглинанню без відповідного рішення загальних зборів;
б) надавати акціонерам збалансований аналіз недоліків і переваг будь-якої пропозиції щодо поглинання;
в) загальні збори приймають остаточне рішення про схвалення або відхилення пропозицій щодо поглинання	ні	Принципи, як дiятиме Наглядова рада у разi пропозицiї, щодо поглинання, не визначались. Вiдповiдно до Статуту Товариства, злиття, приєднання, подiл, видiл та перетворення Товариства здiйснюються за рiшенням Загальних зборiв, а у випадках, передбачених законом,  за рiшенням суду або вiдповiдних органiв влади. 	
4) інші стейкхолдери 	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії зі стейкхолдерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її стейкхолдерами	ні	Радою не затверджено та не розкрито полiтику взаємодiї з акцiонерами.	
Особою визначено перелік своїх стейкхолдерів, зокрема і тих, з якими необхідно налагодити безпосередню взаємодію	ні	Товариством не визначено перелiк стейкхолдерiв. Обов'язковiсть не передбачена чинним законодавством	
Особа розкриває звіт щодо аспектів взаємодії зі стейкхолдерами	ні	Товариство не розкриває звiт щодо аспектiв взаємодiї зi стейкхолдерами у зв'язку з його вiдсутнiстю. Обов'язковiсть не передбачена чинним законодавством	
3. Наглядова рада	
Члени наглядової ради не входять до складу наглядових рад у більш ніж 3 інших юридичних особах	так	Члени наглядової ради не входять до складу наглядових рад у бiльш нiж 3 iнших юридичних особах.	
Особа веде облік відвідування засідань наглядової ради та її комітетів	ні	Облiк вiдвiдування засiдань Наглядової ради не ведеться.	
Статут особи та/або її внутрішні документи визначають і пояснюють обов'язок членів наглядової ради сумлінно виконувати свої функції і дотримуватися принципу лояльності стосовно особи	так	Регулюється законодавством та окремими положеннями статуту Товариства.	
Наглядовій раді та її членам забезпечена можливість доступу до будь-якої інформації, яка необхідна їй для ефективного виконання обов'язків	так	Посадовi особи органiв Товариства забезпечують членам Наглядової ради доступ до iнформацiї та документiв Товариства в межах, передбачених Законом України "Про акцiонернi товариства" та Статутом Товариства. 
Члени Наглядової ради мають право вимагати вiд Директора Товариства, а також вiд посадових осiб Товариства надання iнформацiї, документiв та матерiалiв, а також роз'яснень з питань дiяльностi Товариства, якщо вони необхiднi для пiдготовки та прийняття зваженого рiшення в межах компетенцiї Наглядової ради

	
Наглядова рада регулярно оцінює результати діяльності особи та виконавчого органу відповідно до цілей особи	так	Члени Наглядової ради мають право:
-отримувати  повну, достовiрну та своєчасну iнформацiю про фiнансово-економiчну дiяльнiсть Товариства, необхiдну для виконання своїх функцiй. Знайомитися iз документами Товариства, отримувати їх копiї. 
- заслуховувати звiти директора, посадових осiб Товариства з окремих питань дiяльностi Товариства.

	
Статут особи та/або її внутрішні документи визначають, що наглядова рада не має права втручатися у поточне управління особою, у тому числі у питання, які належать до сфери відповідальності виконавчого органу, крім як у випадках надзвичайних обставин, які визначені належним чином	так	Статут Товариства та/або його внутрiшнi документи визначають, що наглядова рада не має права втручатися у поточне управлiння особою, у тому числi у питання, якi належать до сфери вiдповiдальностi виконавчого органу, крiм як у випадках надзвичайних обставин, якi визначенi належним чином	
Розмір і навички членів наглядової ради відповідають потребам особи, її розміру та ступеню складності її діяльності	так	Розмiр i навички членiв наглядової ради вiдповiдають потребам особи, її розмiру та ступеню складностi її дiяльностi	
Наглядовою радою визначені і регулярно переглядаються кваліфікаційні вимоги до кандидатів у члени наглядової ради	ні	Наглядовою радою не визначенi квалiфiкацiйнi вимоги до кандидатiв у члени Наглядової ради, тому квалiфiкацiйнi вимоги регулярно не переглядаються	
Відбір та призначення членів наглядової ради відбувається на основі професійних якостей, досягнень і відповідності кандидатів конкретним критеріям, а також з урахуванням необхідності періодичного оновлення складу	так	До складу членiв наглядової ради емiтента обираються особи, якi вiдповiдають вимогам щодо дiлової репутацiї та професiйної придатностi. Статутом встановлено, що Наглядова рада складається з 3 (трьох) членiв, якi обираються Загальними зборами строком на 3 (три) роки. Одна й та сама особа може обиратися до складу Наглядової ради неодноразово. Членом Наглядової ради Товариства може бути лише фiзична особа. До складу Наглядової ради обираються акцiонери або особи, якi представляють їхнi iнтереси, та/або незалежнi члени Наглядової ради (незалежнi директори).	
В особі наявна формалізована процедура перевірки кандидатів у члени наглядової ради, яка зокрема включає перевірку добропорядності, наявності конфлікту інтересів, компетентності, навичок і досвіду кандидата	ні	У Товариства вiдсутня формалiзована процедура перевiрки кандидатiв у члени наглядової ради	
Процедура відбору передбачає можливість залучення зовнішніх радників та/або процес відкритого пошуку	ні	У Товариствi вiдсутня процедура вiдбору, яка передбачає можливiсть залучення зовнiшнiх радникiв та/або процес вiдкритого пошуку.	
Наглядова рада розробляє плани наступництва для членів наглядової ради та виконавчого органу	ні	Наглядова рада Товариства не розробляє плани наступництва для членiв наглядової ради та виконавчого органу.	
Наглядовою радою затверджено політику щодо різноманіття складу наглядової ради та виконавчого органу	ні	Полiтику щодо рiзноманiття складу Наглядової ради та Виконавчого органу Наглядовою радою Товариства не затверджено. 	
Представники однієї зі статей становлять не менше 40 % від складу наглядової ради	так	З трьох членiв Наглядової ради двоє чоловiчої статi.	
Незалежні члени наглядової ради становлять не менше половини від її загального складу	ні	Членами Нагядової ради є акцiонери Товариства	
Члени наглядової ради проходять вступний тренінг після їх обрання, який серед іншого покриває:
а) обов'язки, функції і сфери відповідальності членів наглядової ради;
б) незалежність, включаючи незалежність мислення;
в) порядок роботи наглядової ради;
г) питання відповідальності;
ґ) питання стратегії особи;
д) політики особи, включаючи питання етики, конфлікту інтересів та запобігання корупції;
е) питання звітності та систем контролю, включаючи внутрішній та зовнішній аудит;
є) роль комітетів наглядової ради	ні	Члени Наглядової ради не проходять вступний тренiнг пiсля їх обрання.	
Наглядова рада розробляє план навчання, який визначає, з яких питань необхідно пройти додаткове навчання її членам	ні	Наглядова рада не розробляє плани навчання 	
Голову наглядової ради обрано серед незалежних членів	ні	Голова Наглядової ради обирається серед членiв Наглядової ради, та є акцiонером Товариства	
Голові наглядової ради забезпечено можливість для комунікації з акціонерами, у тому числі мажоритарними	так	У Товариствi вiдсутня будь-яка заборона на комунiкацiю Голови Наглядової ради з акцiонерами, у тому числi - мажоритарними.	
Функції голови наглядової ради визначаються у внутрішніх документах особи	так	Функцiї Голови Наглядової ради визначенi чинним законодавством, Статутом Товариства	
Створена посада та призначено корпоративного секретаря	так	У Товариствi створена посада корпоративного секретаря.	
1) комітети наглядової ради	
Наглядовою радою створено комітети та затверджені внутрішні документи, які регулюють їх діяльність	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Комітет з питань аудиту складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання у сфері фінансів, галузевий досвід та досвід з питань бухгалтерського обліку, аудиту, контролю та управлінням ризиками	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Члени комітету з питань аудиту не входять до складу інших комітетів наглядової ради	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Комітет з призначень складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання в галузі управління людськими ресурсами і навичками пошуку професіоналів до складу наглядової ради і виконавчого органу	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Комітет з питань винагороди складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання щодо практик визначення винагороди та заохочення до ефективного виконання обов'язків	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Більшість комітету з питань ризиків становлять незалежні члени	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
4. Виконавчий орган	
Виконавчий орган розробляє стратегію особи, яка затверджується рішенням Наглядової ради	так	Вiдповiдно до Статуту до компетенцiї директора належить вирiшення всiх питань, пов'язаних з керiвництвом поточною дiяльнiстю Товариства, крiм питань, що належать до виключної компетенцiї Загальних зборiв та Наглядової ради.	
Наглядова рада визначає ключові показники ефективності Виконавчому органу для відстеження прогресу у досягненні цілей особи	ні	Наглядова рада не формує плановi показники ефективностi дiяльностi Товариства 	
Виконавчий орган регулярно звітує Наглядовій раді про прогрес у впровадженні стратегії особи 	так	Директор звiтує Наглядовiй радi про результати своєї роботи	
Виконавчий орган інформує голову Наглядової ради про будь-які значні події, які сталися в період між засіданнями Наглядової ради	так	Будь-якi значнi подiї в життi Товариства попередньо погоджуються з Наглядовою радою, а в разi неможливостi - в найкоротшi термiни доводяться виконавчим органом до вiдома голови та членiв Наглядової ради.	
7. Розкриття інформації і прозорість	
В особі затверджена та оприлюднена політика щодо розкриття інформації, яка визначає інформацію, що її повинна розкривати особа	ні	Полiтика щодо розкриття iнформацiї вiдсутня. Товариство визначає iнформацiю, яка розкривається та оприлюднюється згiдно iз чинним законодавством.	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) здійснює нагляд за виконавчим органом (виконавчими директорами ради директорів) у підготовці фінансових звітів і забезпечуєскладання фінансових звітів особи відповідно до чинного законодавства та міжнародних стандартів фінансової звітності	так	Наглядова рада в межах компетенцiї, визначеної Статутом та чинним законодавством України, здiйснює управлiння Товариством, а також контролює та регулює дiяльнiсть директора Товариства. Наглядова рада здiйснює контроль за своєчаснiстю надання (оприлюднення) Товариством достовiрної iнформацiї про його дiяльнiсть. 	
Адреса вебсайту особи містить окремий розділ, присвячений виключно питанням корпоративного управління	так	http://www.sarnyfarmaciya.pat.ua	
8. Система контролю і стандарти етики	
В особі створена система внутрішнього контролю, яка відповідає моделі концепції "трьох ліній захисту"	ні	В Товариствi не створена система внутрiшнього контролю, яка вiдповiдає моделi концепцiї "трьох лiнiй захисту".	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) має механізми внутрішнього контролю особи, маючи змогу залучити внутрішнього аудитора та зовнішнього аудитора	так	Наглядова рада може залучити зовнiшнього аудитора	
Функція комплаєнс та ризик-менеджменту підзвітна раді (невиконавчим директорам ради директорів)	ні	У Товариствi вiдсутня функцiя комплаєнс та ризик-менеджемнту	
В особі затверджено політику з питань управління ризиками	ні	Полiтика з питань управлiння ризиками в Товариствi не затверджена.	
В особі затверджено декларацію схильності до ризиків	ні	Декларацiя схильностi до ризикiв в Товариствi не затверджена.	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) розглядає звіт щодо управління ризиками	ні	Звiт про управлiння ризиками не готується.	
В особі затверджено та оприлюднено кодекс етики	ні	В Товариситвi не затверджувався та не оприлюднювався кодекс етики.	
В особі забезпечено можливість анонімно і безпечно повідомляти про неправомірну чи неетичну поведінку	ні	Процедура анонiмного повiдомлення про неправомiрну поведiнку не передбачена внутрiшнiми документами Товариства, але Товариство сприяє безпечному повiдомленню будь-якої особи про неправомiрну та/або неетичну поведiнку та вживає заходiв щодо запобiгання неправомiрної та/або неетичної поведiнки посадових осiб Товариства.	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо запобігання корупції	ні	Окремого документу про полiтику щодо запобiгання корупцiї не затверджено, але Товариство здiйснює свою дiяльнiсть iз дотриманням антикорупцiйного законодавства.	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо конфлікту інтересів, яка покриває такі питання:
a) конфлікту інтересів, запобігання і управління конфліктом інтересів;
б) правочинів із заінтересованістю;
в) інсайдерської торгівлі; та
г) зловживання службовим становищем	ні	В Товариствi не затверджувалась та не оприлюднювалассь полiтика щодо конфлiкту iнтересiв	
9. Оцінка корпоративного управління	
В особі формалізована процедура щорічної самооцінки членів ради	ні	Формалiзована процедура щорiчної самооцiнки членiв ради у Товариствi вiдсутня	
За результатами щорічної самооцінки членів ради розробляється план дій для підвищення ефективності роботи членів ради та практик корпоративного управління	ні	План дiй для пiдвищення ефективностi роботи членiв Наглядової ради не розробляється	
Кожні три роки проводиться комплексна оцінка системи корпоративного управління із залученням незалежного зовнішнього експерта	ні	Статутом та внутрiшнiми документами Товариства не передбачено проведення комплексної оцiнки системи корпоративного управлiння кожнi три роки.	

Частина 2. Інформація про загальні збори акціонерів (учасників) та загальний опис прийнятих на таких зборах рішень:  ()
Дата проведення	25.04.2025	
Спосіб проведення		очне голосування
	електронне голосування
X	опитування (дистанційно)	
Суб'єкт скликання	Наглядова рада (Протокол №1 вiд 17.03.2025р.)	
Питання порядку денного та прийняті рішення:	
ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1. Розгляд звiту Директора Товариства про роботу за 2024 рiк та прийняття рiшення за
результатами його розгляду.
2. Розгляд звiту Наглядової ради Товариства за 2024 рiк та прийняття рiшення за
результатами його розгляду.
3. Затвердження рiчного фiнансового звiту Товариства за 2024 рiк.
4. Про розподiл прибутку Товариства отриманого в 2024 рiк.
5. Про попереднє схвалення значних правочинiв, якi можуть вчинятися АТ "Сарнифармацiя"
протягом одного року з дня проведення Загальних зборiв.
6. Про скасування внутрiшнiх положень АТ "Сарнифармацiя": "Положення про Наглядову
раду.
7. Про затвердження нових положень АТ "Сарнифармацiя": "Про наглядову раду", "Про
корпоративного секретаря".
Порядок голосування на Загальних зборах: Голосування з питань порядку денного проводилося з
використанням бюлетенiв для голосування за принципом одна голосуюча акцiя - один голос.
Дата оприлюднення бюлетеня для голосування: 14.04.2025 року на вебсайтi Товариства за адресою:
http://sarnyfarmaciya.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv.
Дата закiнчення голосування: 25.04.2025 року о 18 годинi 00 хв.
Пiдсумки голосування iз зазначенням результатiв голосування з кожного питання порядку
денного загальних зборiв та рiшення, прийнятi загальними зборами.
По першому питанню:
1. Розгляд звiту Директора Товариства про роботу за 2024 рiк та прийняття рiшення за
результатами його розгляду.
Проект рiшення:
Звiт директора про результати фiнансово-господарської дiяльностi за 2024 рiк затвердити. Роботу
директора Товариства визнати задовiльною.
Пiдсумки голосування:
За 646 732 голосiв 100% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних
зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiй.
 Проти 0 голосiв 0% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах
та є власниками голосуючих з цього питання акцiями.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв, якi не брали участi у голосуваннi - вiдсутнi.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв за Бюлетенями, визнаними недiйсними - вiдсутнi.
Вирiшили:
Звiт директора про результати фiнансово-господарської дiяльностi за 2024 рiк затвердити. Роботу
директора Товариства визнати задовiльною.
По другому питанню:
2. Розгляд звiту Наглядової ради Товариства за 2024 рiк та прийняття рiшення за результатами його
розгляду.
Проект рiшення:
Звiт Наглядової ради за 2024 рiк затвердити. Визнати роботу Наглядової ради у 2024 роцi задовiльною.
Пiдсумки голосування:
За 646 732 голосiв 100% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних
зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiй.
 Проти 0 голосiв 0% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах
та є власниками голосуючих з цього питання акцiями.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв, якi не брали участi у голосуваннi - вiдсутнi.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв за Бюлетенями, визнаними недiйсними - вiдсутнi.
Вирiшили:
Звiт Наглядової ради за 2024 рiк затвердити. Визнати роботу Наглядової ради у 2024 роцi
задовiльною.
По третьому питанню:
3. Затвердження рiчного фiнансового звiту Товариства за 2024 рiк.
Проект рiшення:
Затвердити рiчний звiт та фiнансову звiтнiсть Товариства за 2024 рiк.
Пiдсумки голосування:
За 646 732 голосiв 100% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних
зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiй.
 Проти 0 голосiв 0% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах
та є власниками голосуючих з цього питання акцiями.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв, якi не брали участi у голосуваннi - вiдсутнi.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв за Бюлетенями, визнаними недiйсними - вiдсутнi.
Вирiшили:
Затвердити рiчний звiт та фiнансову звiтнiсть Товариства за 2024 рiк.
По четвертому питанню:
4. Про розподiл прибутку Товариства отриманого в 2024 рiк.
Проект рiшення:
Направити на виплату дивiдендiв 63 тис. грн., решту чистого прибутку залишити на розвиток
виробництва.
Пiдсумки голосування:
За 646 732 голосiв 100% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних
зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiй.
 Проти 0 голосiв 0% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах
та є власниками голосуючих з цього питання акцiями.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв, якi не брали участi у голосуваннi - вiдсутнi.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв за Бюлетенями, визнаними недiйсними - вiдсутнi.
Вирiшили:
Направити на виплату дивiдендiв 63 тис. грн., решту чистого прибутку залишити на розвиток
виробництва.
По п'ятому питанню:
5. Про попереднє схвалення значних правочинiв, якi можуть вчинятися АТ "Сарнифармацiя"
протягом одного року з дня проведення Загальних зборiв.
Проект рiшення:
Попередньо схвалити вчинення АТ "Сарнифармацiя" протягом одного року з дня проведення Загальних
зборiв за рiшенням Наглядової ради (без попереднього схвалення iз загальними зборами) значних
правочинiв, що перевищують 25% вiд вартостi активiв Товариства за даними останньої рiчної фiнансової
звiтностi i граничною сукупною вартiстю таких правочинiв не бiльше 35 000 000,00 (тридцять п'ять 
мiльйонiв) гривень: договорiв поставки, купiвлi-продажу, оренди, пiдряду, надання послуг, кредитних
договорiв, договорiв позики, договорiв застави (iпотеки) майна Товариства, договорiв поруки, договорiв
майнової поруки (в тому числi майном Товариства), договорiв гарантiї, в тому числi банкiвської гарантiї,
договорiв факторингу, договорiв уступки прав вимоги (цесiї) i переведення боргу, договорiв iпотеки (в
тому числi стосовно нерухомого майна Товариства).
Пiдсумки голосування:
За 646 732 голосiв 100% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних
зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiй.
 Проти 0 голосiв 0% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах
та є власниками голосуючих з цього питання акцiями.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв, якi не брали участi у голосуваннi - вiдсутнi.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв за Бюлетенями, визнаними недiйсними - вiдсутнi.
Вирiшили:
Попередньо схвалити вчинення АТ "Сарнифармацiя" протягом одного року з дня проведення
Загальних зборiв за рiшенням Наглядової ради (без попереднього схвалення iз загальними зборами)
значних правочинiв, що перевищують 25% вiд вартостi активiв Товариства за даними останньої
рiчної фiнансової звiтностi i граничною сукупною вартiстю таких правочинiв не бiльше 35 000
000,00 (тридцять п'ять мiльйонiв) гривень: договорiв поставки, купiвлi-продажу, оренди, пiдряду,
надання послуг, кредитних договорiв, договорiв позики, договорiв застави (iпотеки) майна
Товариства, договорiв поруки, договорiв майнової поруки (в тому числi майном Товариства),
договорiв гарантiї, в тому числi банкiвської гарантiї, договорiв факторингу, договорiв уступки прав
вимоги (цесiї) i переведення боргу, договорiв iпотеки (в тому числi стосовно нерухомого майна
Товариства).
По шостому питанню:
6. Про скасування внутрiшнiх положень АТ "Сарнифармацiя": "Положення про Наглядову раду.
Проект рiшення:
Скасувати внутрiшнi положення АТ "Сарнифармацiя", а саме "Положення про Наглядову раду".
Пiдсумки голосування:
За 646 732 голосiв 100% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних
зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiй.
 Проти 0 голосiв 0% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах
та є власниками голосуючих з цього питання акцiями.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв, якi не брали участi у голосуваннi - вiдсутнi.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв за Бюлетенями, визнаними недiйсними - вiдсутнi.
Вирiшили:
Попередньо схвалити вчинення АТ "Сарнифармацiя" протягом одного року з дня проведення
Загальних зборiв за рiшенням Наглядової ради (без попереднього схвалення iз загальними зборами)
значних правочинiв, що перевищують 25% вiд вартостi активiв Товариства за даними останньої
рiчної фiнансової звiтностi i граничною сукупною вартiстю таких правочинiв не бiльше 35 000
000,00 (тридцять п'ять мiльйонiв) гривень: договорiв поставки, купiвлi-продажу, оренди, пiдряду,
надання послуг, кредитних договорiв, договорiв позики, договорiв застави (iпотеки) майна
Товариства, договорiв поруки, договорiв майнової поруки (в тому числi майном Товариства),
договорiв гарантiї, в тому числi банкiвської гарантiї, договорiв факторингу, договорiв уступки прав
вимоги (цесiї) i переведення боргу, договорiв iпотеки (в тому числi стосовно нерухомого майна
Товариства).
По шостому питанню:
6. Про скасування внутрiшнiх положень АТ "Сарнифармацiя": "Положення про Наглядову раду.
Проект рiшення:
Скасувати внутрiшнi положення АТ "Сарнифармацiя", а саме "Положення про Наглядову раду".
Пiдсумки голосування:
За 646 732 голосiв 100% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних
зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiй.
 Проти 0 голосiв 0% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах
та є власниками голосуючих з цього питання акцiями.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв, якi не брали участi у голосуваннi - вiдсутнi.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв за Бюлетенями, визнаними недiйсними - вiдсутнi.
Вирiшили:
Скасувати внутрiшнi положення АТ "Сарнифармацiя", а саме "Положення про Наглядову раду".
По сьомому питанню:
7. Про затвердження нових положень АТ "Сарнифармацiя": "Про наглядову раду", "Про
корпоративного секретаря".
Проект рiшення:
Затвердити новi положення АТ "Сарнифармацiя": "Про наглядову раду", "Про корпоративного
секретаря".
Пiдсумки голосування:
За 646 732 голосiв 100% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних
зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiй.
 Проти 0 голосiв 0% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах
та є власниками голосуючих з цього питання акцiями
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв, якi не брали участi у голосуваннi - вiдсутнi.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв за Бюлетенями, визнаними недiйсними - вiдсутнi.
Вирiшили:
Затвердити новi положення АТ "Сарнифармацiя": "Про наглядову раду", "Про корпоративного
секретаря".

По всiх питаннях порядку  денного були прийнятi позитивнi рiшення одноголосно. Позачерговi загальнi збори акцiонерiв у товариствi не скликалися та не проводилися	
URL-адреса протоколу загальних зборів:	https://sarnyfarmaciya.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv?doc=113267	

Частина 4. Рада
Персональний склад ради та її комітетів
Ім'я члена ради, строк повноважень у звітному періоді	РНОКПП	УНЗР	Голова/ заступник голови ради		Голова / член комітету ради	
				Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Харечко Микола Артемович, (01.01.2025р.-31.12.2025р.)			X				
Тацький Олексiй Фелiксович,  (01.01.2025р.-31.12.2025р.)							
Орел Тетяна Олексiївна,  (01.01.2025р.-31.12.2025р.)							

Інформація про проведені засідання ради та загальний опис прийнятих рішень
Кількість засідань ради у звітному періоді:	7	
з них очних:	7	
з них заочних:	0	
Опис ключових рішень ради:	Протягом звiтного перiоду наглядова рада провела 7 засiдань на яких були розглянутi питання: 

Про скликання чергових загальних зборiв акцiонерiв АТ "Сарнифармацiя" (далi - Загальнi збори).

Затвердження проекту порядку денного Загальних зборiв.

Визначення дати, на яку складається перелiк акцiонерiв, якi мають бути повiдомленi про проведення Загальних зборiв.

Обрання членiв реєстрацiйної комiсiї Загальних зборiв.

Обрання членiв лiчильної комiсiї Загальних зборiв.

Обрання голови на секретаря Загальних зборiв.

Визначення особи, уповноваженої на взаємодiю з центральним депозитарiєм при проведеннi Загальних зборiв.

Визначення особи, вiдповiдальної за порядок ознайомлення акцiонерiв з документами стосовно Загальних зборiв.

Про надання дозволу Директору  АТ "Сарнифармацiя"   укласти Договiр Поставки 

№51206 вiд  11.03. 2025 р. з ТОВ "БаДМ" ЄДРПОУ 31816235.

Про затвердження повiдомлення про загальнi збори Товариства.

Про затвердження бюлетеня для голосування на рiчних Загальних зборах.

Затвердження рiчного звiту емiтента за 2024 рiк.

Прийняття рiшення про дострокове розiрвання (припинення) Договору №030112/З-30 про обслуговування рахункiв у цiнних паперах власникiв вiд 03.01.2012 року укладеного з ТОВ "БЕНЕФIТ БРОК", код ЄДРПОУ 36625811, в зв'язку iз Постановою НКЦПФР №14/14/2594/С03 вiд 08.07.2025 року про застосування заходiв впливу контрольного характеру: припинення дiї лiцензiї на провадження професiйної дiяльностi депозитарної установи вiд 08.10.2013 АЕ286523. Встановлення  дати облiку, на яку має бути складено облiковий реєстр власникiв рахункiв в цiнних паперах (далi - облiковий реєстр).

Обрання нової депозитарної установи для укладання договору про вiдкриття/обслуговування рахункiв у цiнних паперах власникiв  АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "САРНИФАРМАЦIЯ", зазначених в облiковому реєстрi, який буде отриманий вiд депозитарної установи ТОВ "БЕНЕФIТ БРОК".

Затвердження звiту корпоративного секретаря за 2025 рiк.

	

Звіт ради
Комiтети в складi Наглядової ради не створювались. Оцiнка роботи Наглядової ради Товариства в звiтному роцi не проводилась. Звiт Ради щодо затвердження рiчного звiту Емiтента за звiтний рiк визнати задовiльним. Члени Наглядової ради обираються Загальними зборами акцiонерiв. Склад, структура та дiяльнiсть Наглядової ради як колегiального органу вiдповiдає вимогам, визначеним чинним законодавством. Компетентнiсть та ефективнiсть кожного члена Наглядової ради оцiнюється на високому рiвнi. Незалежнi члени НР вiдповiдають вимогам незалежностi, визначеним чинним законодавством. Оскiльки комiтети НР не були створенi, компетентнiсть та ефективнiсть кожного з комiтетiв Ради не оцiнювалась. Враховуючи складну ситуацiю в країнi в цiлому, виконання радою поставлених цiлей оцiнюється задовiльно. Вплив рiшень, прийнятих радою протягом звiтного перiоду з метою забезпечення досягнення поставлених перед особою стратегiчних цiлей, оцiнити неможливо, так як на протязi звiтного перiоду таких рiшень прийнято не було. Iнформацiя про внутрiшню структуру ради: При прийняттi рiшень Наглядовою радою кожний член Наглядової ради має один голос. У разi рiвного розподiлу голосiв членiв Наглядової ради пiд час прийняття рiшень право вирiшального голосу має голова Наглядової ради. Емiтент вважає, що у звiтному роцi дiяльнiсть наглядової ради не зумовлювала змiни у фiнансово-господарськiй дiяльностi товариства.

Інформація про одноосібний виконавчий орган та загальний опис прийнятих рішень
Ім'я керівника, термін повноважень у звітному періоді	Петришин Рослав Михайлович, на посадi перебував протягом всього звiтного перiоду.	
РНОКПП		
УНЗР		
Опис ключових рішень керівника	Директор приймає рiшення одноосiбно i стосуються вони виключно поточної дiяльностi товариства. Директор вправi без доручення здiйснювати дiї вiд iменi Товариства, представляти Товариство в його стосунках з iншими фiзичними та юридичними особами, вести переговори та укладати угоди вiд iменi Товариства.	
Ім'я заступника(ів) керівника, термін повноважень у звітному періоді	Керiвник не має заступника.	
РНОКПП		
УНЗР		
Сфера відповідальності заступника керівника	д/н	
Ім'я та посада особи, яка виконувала обов'язки керівника у звітному періоді, період протягом якого особа здійснювала виконання обов'язків керівника	Протягом звiтного перiоду не було призначено особи, яка б виконувала обов'язки директора. Петришин Рослав Михайлович перебував на посадi протягом всього звiтного перiоду.	
РНОКПП		
УНЗР		

Звіт виконавчого органу
Оцiнка компетентностi та ефективностi виконавчого органу - добре, враховуючи загальний стан в країнi. Оцiнка компетентностi та ефективностi виконавчого органу, включаючи iнформацiю про його дiяльнiсть як посадової особи iнших юридичних осiб - не проводилась. Оцiнка виконання виконавчим органом поставлених цiлей особи - добре. Iнформацiя щодо стратегiчних цiлей вiдсутня, так як на протязi звiтного перiоду таких рiшень прийнято не було. Дiяльнiсть виконавчого органу в звiтному перiодi не зумовила змiни у фiнансово-господарськiй дiяльностi емiтента.

Частина 6. Інформація про корпоративного секретаря, а також звіт щодо результатів його діяльності
Ім'я	Скибан Iрина Олександрiвна	
РНОКПП		
УНЗР		
Документи, які регулюють діяльність корпоративного секретаря	Чинне законодавство	
Орган управління, який прийняв рішення про призначення корпоративного секретаря	Наглядова рада	
Дата та номер рішення про призначення корпоративного секретаря	05.10.2023 №5	
Дата та номер рішення про затвердження звіту корпоративного секретаря за завітний період	19.12.2025 №7	
Основні положення звіту щодо результатів діяльності корпоративного секретаря за завітний період	 Цей звiт пiдготовлено на виконання вимог Закону України "Про акцiонернi товариства", та положення про корпоративного секретаря акцiонерного товариства "Сарнифармацiя" (далi - Положення), згiдно з яким корпоративний секретар щорiчно звiтує перед Наглядовою радою про результати своєї дiяльностi.  Дiяльнiсть корпоративного секретаря спрямована на виконання поточних завдань iз забезпечення роботи Наглядової ради i директора, та стратегiчних завдань, спрямованих на забезпечення ефективної взаємодiї з акцiонером та мiж органами управлiння компанiєю, а також вдосконалення корпоративного управлiння компанiї.

Поточна робота корпоративного секретаря здiйснювалась за такими напрямами:

     1.Забезпечено пiдготовку для проведення загальних зборiв акцiонерiв, засiдань наглядової ради та виконавчого органу;
2.	Забезпечення надання своєчасної та достовiрної iнфор мацiї про товариство органам товариства та акцiонерам;
3.	 Забезпечено зберiгання документiв товариства, включаючи ведення архiву товариства;
4.	Роз'яснення акцiоне рам їхнiх прав, не надавався за вiдсутнiстю звернень акцiонерiв;
5.	Надано органам товариства висновкiв та розробка пропози цiй щодо приведення внутрiшнiх документiв товариства у вiд повiднiсть до Принципiв корпоративного управлiння України.
6.	 Завбезпечено ведення справ товариства;
7.	Проведено  роботу з акцiонерами;
8.	Проведена  пiдготовка до загальних зборiв;
9.	Забезпечено роботу наглядової ради.

 Корпоративним секретарем здiйснювався постiйний монiторинг вiдповiдностi внутрiшнiх документiв та процедур законодавству у сферi корпоративного управлiння. У звiтному перiодi усi органи управлiння АТ "Сарнифармацiя" дiяли в межах наданих їм повноважень, з дотриманням внутрiшнiх корпоративних процедур. 	

Частина 8. Інформація щодо осіб, які прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцій особи
Ім'я або повне найменування акціонера	РНОКПП	УНЗР	Розмір значного пакета акцій	Розмір пакета акцій, що знаходиться в прямому та (опосередкованому) володінні	
Орел Тетяна Олексiївна			38,096	38,096	
Тацький Олексiй Фелiксович			25,08	25,08	
Петришин Рослав Михайлович			5,15	5,15	
Петришина Євгенiя Борисiвна			9,99	9,99	
Петришин Iгор Рославович			9,96	9,96	

Частина 9. Інформація щодо будь-яких обмежень прав участі та голосування акціонерів (учасників) на загальних зборах особи
Ім'я або повне найменування акціонера (учасника) права участі та/або голосування якого обмежено	РНОКПП	УНЗР	Опис наявного обмеження	
д/н			В зв'язку з невиконанням вимог пункту 10 роздiлу VI Закону України "Про депозитарну систему України" (не укладено договiр з депозитарною установою про обслуговування рахунка в цiнних паперах)  обмежено право голосу по 45542  акцiях емiтента. Емiтент не володiє iнформацiєю щодо дати виникнення обмеження. Загальна кiлькiсть акцiй емiтента - 705651, загальна кiлькiсть голосуючих акцiй Товариства - 660109.	

Частина 10. Інформація щодо порядку призначення/звільнення посадових осіб (крім ради та виконавчого органу) особи
Ім'я посадової особи	РНОКПП	УНЗР	Назва посади, назва органу, який прийняв рішення про призначення посадової особи, дата та номер рішення	Опис ключових повноважень посадової особи	Порядок призначення та звільнення посадової особи	
Скибан Iрина Олександрiвна			Корпоративного секретаря, Скибан Iрину Олександрiвну,  було обрано 05.10.2023 року на засiданнi наглядової ради (Протокол №5 вiд 05.10.2023 року).	Корпоративний секретар має бути присутнiм на загальних зборах акцiонерiв, засiданнях наглядової ради та на засiданнях виконавчого органу емiтента.
Виступати iнiцiатором внесення питань корпоративного управлiння до порядку денного засiдань наглядової ради та виконавчого органу товариства. Отримувати iнформацiю, необхiдну для виконання власних обов'язкiв, вiд органiв управлiння, посадових осiб та iнших працiвникiв емiтента. Залучати експертiв для надання консультацiй та роз'яснення спiрних питань в межах затвердженого кошторису витрат. Вимагати вiд органiв та посадових осiб емiтентавжиття всiх можливих заходiв для попередження виявлених порушень у сферi корпоративного управлiння. пiдвищувати власну квалiфiкацiю шляхом участi у навчальних заходах, семiнарах, нарадах, конференцiях, тощо
Корпоративний секретар зобов'язаний:1) дiяти в iнтересах емiтента, добросовiсо, розумно та не перевищувати власних повноважень, проявляти сумлiннiсть та обачливiсть при виконаннi влвсних обов'язкiв;2) неухильно дотримуватися вимог чинного законодавства, статуту, iнших внутрiшнiх документiв, рiшень органiв управлiння емiтента; 3)не розголошувати iнформацiю з обмеженим доступом, яка стала йому вiдома в процесi дiяльностi на посадi корпоративного секретаря;4)забезпечувати належне ведення документообiгу та оформлення протоколiв органiв товариства; 5)щорiчно пiдвищувати власну квалiфiкацiю в сферi корпоративного управлiння; 6) у разi винекнення конфлiкту iнтересiв або iнших обставин , що перешкоджають виконанню посадових обов'язкiв, негайно повiдомити про це голову наглядової ради; 7)регулярно звiтувати перед наглядовою радою та/або загальними  зборами про виконану роботу в порядку та формi, визначених внутрiшнiми нормативними документами товариства;8) у разi припинення повноважень здiйснити усi пiдготовчi дiї, необхiднi для передачi справи шляхом належного оформлення та передачi iсiєї документацiї.	Корпоративний секретар звiльняється та призначається  на посаду рiшенням Наглядової ради.	

4. Дивіденди
Інформація про виплату дивідендів та інших доходів за цінними паперами у звітному році
Інформація про виплату дивідендів	У звітному періоді	
	за простими акціями	за привілейованими акціями	
Сума нарахованих дивідендів, грн.	63 000	0	
Нараховані дивіденди на одну акцію, грн.	0,09	0	
Сума виплачених/перерахованих дивідендів, грн.	128 310,57	0	
Дата прийняття уповноваженим органом акціонерного товариства рішення про встановлення дати складення переліку осіб, які мають право на отримання дивідендів	30.04.2025		
Дата складення переліку осіб, які мають право на отримання дивідендів	16.05.2025		
Спосіб виплати дивідендів	безпосередньо акцiонерам	0	
Дата (дати) перерахування дивідендів через депозитарну систему із зазначенням сум (грн) перерахованих дивідендів на відповідну дату	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	
Дата (дати) перерахування/ відправлення дивідендів безпосередньо акціонерам із зазначенням сум (грн) перерахованих/відправлених дивідендів на відповідну дату	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 17.10.2025, 24 000,68
30.09.2025, 33 739,09
23.10.2025, 2 141,1	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	
Додаткова інформація	Рiшення про виплату дивiдендiв за результатами звiтного 2025 року прийматися не буде. 

Рiшення про виплату дивiдендiв за результатами попереднього 2024 року було прийняте на дистанцiйних загальних зборах акцiонерiв, якi вiдбулися 25.04.2025р. (Протокол №1 вiд 25.04.2025 р.).
30.04.2025 року Наглядовою радою АТ "Сарнифармацiя"  (Протокол № 4  вiд 25.04.2025 р.) прийнято рiшення про
встановлення дати складення перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв за 2024 рiк, порядок та строк їх
виплати.
Дата складення перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв, визначена наглядовою радою - 16.05.2025
року.
Розмiр дивiдендiв, що пiдлягають виплатi вiдповiдно до рiшення загальних зборiв - 63000,00 грн.
Розмiр дивiдендiв на одну акцiю - 0,089 грн. (в таблицi зазначена сума 0,09 грн. через автоматичне округлення).
Строк виплати дивiдендiв з 16.05.2025 року по 24.10.2025 року.
Спосiб виплати дивiдендiв - безпосередньо акцiонерам. Порядок виплати дивiдендiв - виплата всiєї суми дивiдендiв в
повному обсязi на банкiвськi рахунки всiм особам, що мають право на отримання дивiдендiв або шляхом поштових
переказiв на адреси акцiонерiв, зазначенi в перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв.

5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
№ з/п	Назва внутрішнього документа	Опис ключових питань, які регулюються внутрішнім документом	URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено внутрішній документ	
1	2	3	4	
1	Свiдоцтво про реєстрацiю випуску акцiй	Свiдоцтво про реєстрацiю випуску акцiй	http://www.sarnyfarmaciya.pat.ua	
2	Положення про наглядову раду	Положення про наглядову раду.	http://www.sarnyfarmaciya.pat.ua	
3	Положення про корпоративного секретаря	Положення про корпоративного секретаря 2025 рiк	http://www.sarnyfarmaciya.pat.ua	

VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року
2. Особлива інформація
№ з/п	Вид особливої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	Відомості про прийняття рішення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинів	30.04.2025	https://sarnyfarmaciya.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv	
2	Відомості про прийняття рішення про виплату дивідендів	30.04.2025	https://sarnyfarmaciya.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv	

3. Інша інформація
№ з/п	Вид іншої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	
Рiчна iнформацiя емiтента за 2024 рiк	29.05.2025	https://sarnyfarmaciya.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv	
2	Відомості про проведення загальних зборів	20.03.2025	https://sarnyfarmaciya.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv

https://smida.gov.ua/	

КОДИ	
Дата	01.01.2026	
Підприємство	Акцiонерне товариство "Сарнифармацiя"	за ЄДРПОУ	01979256	
Територія	Рівненська обл.	за КАТОТТГ	UA56080170010061049	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Роздрібна торгівля фармацевтичними товарами в спеціалізованих магазинах	за КВЕД	47.73	
Середня кількість працівників: 40
Адреса, телефон: 34500 м.Сарни, вул. Я.Мудрого,5, (03655)3-27-75
Одиниця виміру: тис.грн. без десяткового знака
Складено (зробити позначку "v" у відповідній клітинці):
за національними положеннями (стандартами) бухгалтерського обліку	v	
за міжнародними стандартами фінансової звітності		

Баланс
(Звіт про фінансовий стан)
на 31.12.2025 p.
Форма №1
Код за ДКУД	1801001	
Актив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	18	25	
    первісна вартість	1001	52	59	
    накопичена амортизація	1002	( 34 )	( 34 )	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	0	0	
Основні засоби	1010	749	930	
    первісна вартість	1011	3 059	3 340	
    знос	1012	( 2 310 )	( 2 410 )	
Інвестиційна нерухомість	1015	0	0	
    первісна вартість	1016	0	0	
    знос	1017	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові біологічні активи	1020	0	0	
    первісна вартість	1021	0	0	
    накопичена амортизація	1022	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові фінансові інвестиції:				
    які обліковуються за методом участі в капіталі інших підприємств	1030	0	0	
    інші фінансові інвестиції	1035	0	0	
Довгострокова дебіторська заборгованість	1040	0	0	
Відстрочені податкові активи	1045	0	0	
Гудвіл	1050	0	0	
Відстрочені аквізиційні витрати	1060	0	0	
Залишок коштів у централізованих страхових резервних фондах	1065	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	767	955	
    II. Оборотні активи				
Запаси	1100	4 274	3 144	
Виробничі запаси	1101	65	69	
Незавершене виробництво	1102	0	0	
Готова продукція	1103	0	0	
Товари	1104	4 209	3 075	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Депозити перестрахування	1115	0	0	
Векселі одержані	1120	0	0	
Дебіторська заборгованість за продукцію, товари, роботи, послуги	1125	14	2	
Дебіторська заборгованість за розрахунками:				
    за виданими авансами	1130	0	0	
    з бюджетом	1135	24	91	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
    з нарахованих доходів	1140	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1145	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	0	0	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	437	374	
Готівка	1166	35	17	
Рахунки в банках	1167	402	357	
Витрати майбутніх періодів	1170	0	0	
Частка перестраховика у страхових резервах	1180	0	0	
у тому числі в:				
    резервах довгострокових зобов’язань	1181	0	0	
    резервах збитків або резервах належних виплат	1182	0	0	
    резервах незароблених премій	1183	0	0	
    інших страхових резервах	1184	0	0	
Інші оборотні активи	1190	0	0	
Усього за розділом II	1195	4 749	3 611	
    III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	
Баланс	1300	5 516	4 566	

Пасив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	882	882	
Внески до незареєстрованого статутного капіталу	1401	0	0	
Капітал у дооцінках	1405	0	0	
Додатковий капітал	1410	152	152	
Емісійний дохід	1411	0	0	
Накопичені курсові різниці	1412	0	0	
Резервний капітал	1415	300	300	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	2 623	2 106	
Неоплачений капітал	1425	( 0 )	( 0 )	
Вилучений капітал	1430	( 0 )	( 0 )	
Інші резерви	1435	0	0	
Усього за розділом I	1495	3 957	3 440	
    II. Довгострокові зобов’язання і забезпечення				
Відстрочені податкові зобов’язання	1500	0	0	
Пенсійні зобов’язання	1505	0	0	
Довгострокові кредити банків	1510	0	0	
Інші довгострокові зобов’язання	1515	0	0	
Довгострокові забезпечення	1520	0	0	
Довгострокові забезпечення витрат персоналу	1521	0	0	
Цільове фінансування	1525	0	0	
Благодійна допомога	1526	0	0	
Страхові резерви	1530	0	0	
у тому числі:				
    резерв довгострокових зобов’язань	1531	0	0	
    резерв збитків або резерв належних виплат	1532	0	0	
    резерв незароблених премій	1533	0	0	
    інші страхові резерви	1534	0	0	
Інвестиційні контракти	1535	0	0	
Призовий фонд	1540	0	0	
Резерв на виплату джек-поту	1545	0	0	
Усього за розділом II	1595	0	0	
    IІІ. Поточні зобов’язання і забезпечення				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Векселі видані	1605	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за:				
    довгостроковими зобов’язаннями	1610	0	0	
    товари, роботи, послуги	1615	1 175	820	
    розрахунками з бюджетом	1620	38	32	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	0	0	
    розрахунками зі страхування	1625	39	42	
    розрахунками з оплати праці	1630	141	126	
    одержаними авансами	1635	0	0	
    розрахунками з учасниками	1640	166	106	
    із внутрішніх розрахунків	1645	0	0	
    страховою діяльністю	1650	0	0	
Поточні забезпечення	1660	0	0	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	
Відстрочені комісійні доходи від перестраховиків	1670	0	0	
Інші поточні зобов’язання	1690	0	0	
Усього за розділом IІІ	1695	1 559	1 126	
ІV. Зобов’язання, пов’язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Чиста вартість активів недержавного пенсійного фонду	1800	0	0	
Баланс	1900	5 516	4 566	

Керівник				Петришин Рослав Михайлович

Головний бухгалтер			вiдсутнiй

КОДИ	
Дата	01.01.2026	
Підприємство	Акцiонерне товариство "Сарнифармацiя"	за ЄДРПОУ	01979256	

Звіт про фінансові результати
(Звіт про сукупний дохід)
за 2025 рік
Форма №2
І. Фінансові результати
Код за ДКУД	1801003	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	24 278	27 063	
Чисті зароблені страхові премії	2010	0	0	
Премії підписані, валова сума	2011	0	0	
Премії, передані у перестрахування	2012	( 0 )	( 0 )	
Зміна резерву незароблених премій, валова сума	2013	0	0	
Зміна частки перестраховиків у резерві незароблених премій	2014	0	0	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	( 20 633 )	( 22 478 )	
Чисті понесені збитки за страховими виплатами	2070	( 0 )	( 0 )	
Валовий:
    прибуток	2090	3 645	4 585	
    збиток	2095	( 0 )	( 0 )	
Дохід (витрати) від зміни у резервах довгострокових зобов’язань	2105	0	0	
Дохід (витрати) від зміни інших страхових резервів	2110	0	0	
Зміна інших страхових резервів, валова сума	2111	0	0	
Зміна частки перестраховиків в інших страхових резервах	2112	0	0	
Інші операційні доходи	2120	1 931	1 440	
Дохід від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2121	0	0	
Дохід від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2122	0	0	
Дохід від використання коштів, вивільнених від оподаткування	2123	0	0	
Адміністративні витрати	2130	( 1 707 )	( 1 438 )	
Витрати на збут	2150	( 3 865 )	( 4 004 )	
Інші операційні витрати	2180	( 521 )	( 450 )	
Витрати від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2181	0	0	
Витрати від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2182	0	0	
Фінансовий результат від операційної діяльності:
    прибуток	2190	0	133	
    збиток	2195	( 517 )	( 0 )	
Дохід від участі в капіталі	2200	0	0	
Інші фінансові доходи	2220	0	0	
Інші доходи	2240	0	0	
Дохід від благодійної допомоги	2241	0	0	
Фінансові витрати	2250	( 0 )	( 0 )	
Втрати від участі в капіталі	2255	( 0 )	( 0 )	
Інші витрати	2270	( 0 )	( 0 )	
Прибуток (збиток) від впливу інфляції на монетарні статті	2275	0	0	
Фінансовий результат до оподаткування:
    прибуток	2290	0	133	
    збиток	2295	( 517 )	( 0 )	
Витрати (дохід) з податку на прибуток	2300	0	0	
Прибуток (збиток) від припиненої діяльності після оподаткування	2305	0	0	
Чистий фінансовий результат:
    прибуток	2350	0	133	
    збиток	2355	( 517 )	( 0 )	
II. Сукупний дохід
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів	2400	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів	2405	0	0	
Накопичені курсові різниці	2410	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих та спільних підприємств	2415	0	0	
Інший сукупний дохід	2445	0	0	
Інший сукупний дохід до оподаткування	2450	0	0	
Податок на прибуток, пов’язаний з іншим сукупним доходом	2455	( 0 )	( 0 )	
Інший сукупний дохід після оподаткування	2460	0	0	
Сукупний дохід (сума рядків 2350, 2355 та 2460)	2465	-517	133	
III. Елементи операційних витрат
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Матеріальні затрати	2500	887	663	
Витрати на оплату праці	2505	3 217	3 476	
Відрахування на соціальні заходи	2510	773	836	
Амортизація	2515	128	127	
Інші операційні витрати	2520	1 088	790	
Разом	2550	6 093	5 892	
ІV. Розрахунок показників прибутковості акцій
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Середньорічна кількість простих акцій	2600	705 651	705 651	
Скоригована середньорічна кількість простих акцій	2605	705 651	705 651	
Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2610	-0,730000	0,190000	
Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2615	-0,730000	0,190000	
Дивіденди на одну просту акцію	2650	0,00	0,09	

Керівник				Петришин Рослав Михайлович

Головний бухгалтер			вiдсутнiй

КОДИ	
Дата	01.01.2026	
Підприємство	Акцiонерне товариство "Сарнифармацiя"	за ЄДРПОУ	01979256	

Звіт про рух грошових коштів (за прямим методом)
За 2025 рік
Форма №3
Код за ДКУД	1801004	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності
Надходження від:				
Реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	3000	24 970	29 148	
Повернення податків і зборів	3005	0	0	
 у тому числі податку на додану вартість	3006	0	0	
Цільового фінансування	3010	0	0	
Надходження від отримання субсидій, дотацій	3011	0	0	
Надходження авансів від покупців і замовників	3015	0	0	
Надходження від повернення авансів	3020	0	0	
Надходження від відсотків за залишками коштів на поточних рахунках	3025	0	0	
Надходження від боржників неустойки (штрафів, пені)	3035	0	0	
Надходження від операційної оренди	3040	1 609	1 727	
Надходження від отримання роялті, авторських винагород 	3045	0	0	
Надходження від страхових премій	3050	0	0	
Надходження фінансових установ від повернення позик	3055	0	0	
Інші надходження	3095	11	1	
Витрачання на оплату: 				
Товарів (робіт, послуг)	3100	( 21 614 )	( 26 323 )	
Праці	3105	( 2 579 )	( 2 892 )	
Відрахувань на соціальні заходи	3110	( 781 )	( 842 )	
Зобов'язань з податків і зборів	3115	( 1 627 )	( 1 292 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на прибуток	3116	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на додану вартість	3117	( 557 )	( 434 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з інших податків і зборів	3118	( 1 070 )	( 858 )	
Витрачання на оплату авансів	3135	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату повернення авансів	3140	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату цільових внесків	3145	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань за страховими контрактами	3150	( 0 )	( 4 )	
Витрачання фінансових установ на надання позик	3155	( 0 )	( 0 )	
Інші витрачання	3190	( 52 )	( 120 )	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	-63	-597	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності
Надходження від реалізації:				
    фінансових інвестицій	3200	0	0	
    необоротних активів	3205	0	0	
Надходження від отриманих:				
    відсотків	3215	0	0	
    дивідендів	3220	0	0	
Надходження від деривативів	3225	0	0	
Надходження від погашення позик	3230	0	0	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3235	0	0	
Інші надходження	3250	0	0	
Витрачання  на придбання:				
    фінансових інвестицій	3255	( 0 )	( 0 )	
    необоротних активів	3260	( 0 )	( 0 )	
Виплати за деривативами	3270	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на надання позик	3275	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3280	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3290	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності	3295	0	0	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності
Надходження від:				
Власного капіталу	3300	0	0	
Отримання позик	3305	0	0	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві	3310	0	0	
Інші надходження	3340	0	0	
Витрачання  на:				
Викуп власних акцій	3345	( 0 )	( 0 )	
Погашення позик	3350	( 0 )	( 0 )	
Сплату дивідендів	3355	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату відсотків	3360	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди	3365	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві	3370	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах	3375	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3390	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності	3395	0	0	
Чистий рух коштів за звітний період	3400	-63	-597	
Залишок коштів на початок року	3405	437	1 034	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів	3410	0	0	
Залишок коштів на кінець року	3415	374	437	

Керівник				Петришин Рослав Михайлович

Головний бухгалтер			вiдсутнiй

КОДИ	
Дата	01.01.2026	
Підприємство	Акцiонерне товариство "Сарнифармацiя"	за ЄДРПОУ	01979256	

Звіт про власний капітал
За 2025 рік
Форма №4
Код за ДКУД	1801005	
Стаття	Код рядка	Зареєстрований капітал	Капітал у дооцінках	Додатковий капітал	Резервний капітал	Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	Неоплачений капітал	Вилучений капітал	Всього	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
Залишок на початок року	4000	882	0	152	300	2 623	0	0	3 957	
Коригування:
Зміна облікової політики	4005	0	0	0	0	0	0	0	0	
Виправлення помилок 	4010	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни 	4090	0	0	0	0	0	0	0	0	
Скоригований залишок на початок року 	4095	882	0	152	300	2 623	0	0	3 957	
Чистий прибуток (збиток) за звітний період 	4100	0	0	0	0	-517	0	0	-517	
Інший сукупний дохід за звітний період 	4110	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів 	4111	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів 	4112	0	0	0	0	0	0	0	0	
Накопичені курсові різниці 	4113	0	0	0	0	0	0	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих і спільних підприємств 	4114	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід 	4116	0	0	0	0	0	0	0	0	
Розподіл прибутку: 
Виплати власникам 	4200	0	0	0	0	0	0	0	0	
Спрямування прибутку до зареєстрованого капіталу  	4205	0	0	0	0	0	0	0	0	
Відрахування до резервного капіталу 	4210	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку, належна до бюджету відповідно до законодавства 	4215	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на створення спеціальних (цільових) фондів 	4220	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на матеріальне заохочення 	4225	0	0	0	0	0	0	0	0	
Внески учасників: 
Внески до капіталу 	4240	0	0	0	0	0	0	0	0	
Погашення заборгованості з капіталу 	4245	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення капіталу: 
Викуп акцій  	4260	0	0	0	0	0	0	0	0	
Перепродаж викуплених акцій 	4265	0	0	0	0	0	0	0	0	
Анулювання викуплених акцій 	4270	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення частки в капіталі 	4275	0	0	0	0	0	0	0	0	
Зменшення номінальної вартості акцій 	4280	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни в капіталі 	4290	0	0	0	0	0	0	0	0	
Придбання (продаж) неконтрольованої частки в дочірньому підприємстві 	4291	0	0	0	0	0	0	0	0	
Разом змін у капіталі  	4295	0	0	0	0	-517	0	0	-517	
Залишок на кінець року 	4300	882	0	152	300	2 106	0	0	3 440	

Керівник				Петришин Рослав Михайлович

Головний бухгалтер			вiдсутнiй